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مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی 

استان فارس:

۳۰ جایگاه سوخت 
مایع در استان فارس در دست  

احداث است

آیت الله علوی بروجردی: 

مردم از ما پدری می خواهند، 
نه اعمال قدرت!

وزیر ارتباطات با تأکید بر اینکه برنامه ای برای فیلترینگ اینستاگرام 
کارها  و  کسب  به  خسارت  جبران  برای  گفت:  نداریم،  و  نداشتیم 

تعاملاتی با وزارت اقتصاد داریم.
به گزارش ایسنا عیسی زارع پور در حاشیه مراسم افتتاح مرکز کنترل 
و عملیات ماهواره های سنجشی در جمع خبرنگاران با بیان اینکه امروز 
شاهد افتتاح اولین مرکز کنترل و عملیات ماهواره های سنجشی کشور 
هستیم، افزود: این مرکز این امکان را برای ما فراهم می کند که بتوانیم 
تصاویر با کیفیتی که از ماهواره خیام در اختیار جمهوری اسلامی ایران 
قرار می گیرد، دریافت کنیم و در اختیار بخش های مختلف کشور قرار 

دهیم.
وی ادامه داد: اولین ماهواره ای که امروز تصاویر آن دریافت می شود، 
ماهواره خیام است که تقریباً ۲ ماه قبل از طریق پایگاه فضایی بایکونور 
قزاقستان پرتاب شد و از این مرکز تصاویر با کیفیت آن دریافت شد و 

از این پس سرمایه ای برای بخش های مختلف کشور خواهد بود.
بخش های کشاورزی،  در  را  ماهواره  این  داده های  کاربرد  پور،  زارع 
مدیریت شهری و سایر بخش ها دانست و ادامه داد: از امروز بهره برداری 
عملیاتی از تصاویر خیام از طریق این مرکز فراهم شده است و از طریق 
سازو کاری که سازمان فضایی فراهم کرده در اختیار بخش های دولتی 

و شرکت ها قرار خواهد گرفت.
فیلترینگ

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات از تهیه و تدوین بسته حمایتی برای 
کسب و کارهایی که به پلتفرم های داخلی مهاجرت کنند، خبر داد و 

گفت: برنامه ای برای فیلترینگ اینستاگرام نداشتیم و نداریم.
وی درخصوص جبران خسارت وارد شده به کسب و کارها، اظهار کرد: 
تعامل خوبی با وزارت امور اقتصادی و دارایی در این خصوص ایجاد 
شده است و در این راستا ما یک برنامه برای کسب و کارهایی که به 
پلتفرم های داخلی مهاجرت کنند، در نظر گرفته ایم و با کمک وزارت 
اقتصاد یک بسته حمایتی مانند معافیت مالیاتی و اعطای تسهیلات، برای 

آنها پیش بینی شده است.
وزیر ارتباطات همچنین درخصوص فیلترینگ اینستاگرام، اعلام کرد: 
نداشتیم،  فیلترینگ  نداریم. در شرایط عادی  نداشتیم و  برنامه ای  چنین 
ولی با توجه به اینکه به قواعد پایبند نبودند، در سیاست ها تجدید نظر 

شده است.
خوشحال  امر  این  از  شخصاً  گفت:  وی  تحریم  درخصوص  پور  زارع 

هستم و اقداماتی که آمریکا در طی ۴۳ سال گذشته با ایران انجام داده، 
راه به جایی نبرده و این اقدامات قطعاً راه به جایی نخواهد برد.

وی ادامه داد: این امر برای من عجیب بود که بهانه ای که برای آن اعلام 
کردند، از سوی کسانی هست که خودشان با ادعای امنیت ملی حتی 
اکانت رئیس جمهور خود را مسدود می کنند و مدعی شده اند که حقوق 

بشر را رعایت می کنند.
ماهواره های دانشگاهی

وزیر ارتباطات یکی از موضوعات جدی در دستور کار این وزارتخانه 
را حمایت از فعالیت های بخش های مختلف در حوزه ساخت ماهواره 
در  باید  ماهواره سازی  حوزه های  فعالیت های  همه  گفت:  و  دانست 

راستای برنامه فضایی کشور باشد که این برنامه را تدوین کرده ایم.
وی با تأکید بر اینکه به زودی این برنامه در شورای عالی فضایی مطرح 
و مصوب خواهد شد، اظهار کرد: در این برنامه نیاز کشور در حوزه های 
سنجشی و مخابراتی و سایر ماهواره ها مشخص شده است و بر اساس 
منظور  به  کند،  فعالیت  حوزه  این  در  بخواهد  که  مجموعه ای  هر  آن 
جلوگیری از موازی کاری و تمرکز منابع مالی در راستای نیاز واقعی 

کشور، باید در راستای برنامه و نقشه راه فضایی ۱۰ ساله کشور باشد.
زارع پور اضافه کرد: از این رو هر مجموعه ای که ظرفیتی برای ساخت 
ماهواره دارد، می تواند به سازمان فضایی ایران مراجعه و از خدمات این 

سازمان بهره مند شود.
وزیر ارتباطات با تأکید بر اینکه این گفته به معنای توقف پروژه های 
ساخت ماهواره ها در دانشگاه ها نیست، افزود: ما از ساخت ماهواره و 
هرگونه فعالیت فضایی حمایت می کنیم، ولی به این صورت نباید باشد 
از  و  متمرکز شوند  ماهواره سنجشی  بر روی ساخت  دانشگاه  که ۱۰ 
برنامه  که  است  دلیل  همین  به  شوند.  غافل  مخابراتی  ماهواره  ساخت 
کاملی برای ۱۰ سال آینده با کمک بخش های گوناگون کشور تهیه 

شده است که به زودی مصوب خواهد شد.

وزیر ارتباطات:

سخنگوی شورای نگهبان:

علاقه مندیم سال آینده انتخابات 
با قانون جدید برگزار شود

اصلاح شیوه گشت ارشاد کار مجلس است
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وزیر نیرو در بوشهر:

توان نیروگاه های برق ارتقا می یابد
 رفع کمبودها نیازمند صرفه جویی
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 شهردار جدید شیراز در مراسم معارفه مطرح کرد؛

حکمرانی مطلوب شهری جز با مشارکت مردم در فرایندهای 
تصمیم سازی و تصمیم گیری محقق نمی شود   

صفحه8

به گزارش تابناک، سخنگوی شورای نگهبان، با اشاره به طرح ها و لوایح 
بررسی شده در شورای نگهبان گفت: طرح امکان رأی گیری الکترونیکی 

نمایندگان مجلس در شورای نگهبان، تصویب و به قانون تبدیل شد.
ایرادات طرح  اکثر  به سوالی درباره طرح شفافیت گفت:  پاسخ  وی در 
شفافیت برطرف و هفته گذشته جلسه کمیسیون برگزار شد و اگر کار 
نوبت صحن قرار گیرد  باید در  باشد،  در کمیسیون تخصصی تمام شده 
و به شورا ارسال شود. نسبت به ایرادات هیئت نظارت راجع به محتوای 
برطرف  نظارت  هیئت  ایرادات  آیا  بپرسید که  از مجلس  باید  این طرح 

شده یا خیر؟
طحان نظیف در پاسخ به سوالی درباره اصلاح قانون حجاب و اینکه آیا 
از مجلس طرحی به شورا ارسال شده یا لایحه ای دریافت کردید؟ گفت: 
اگر منظور مصوبه رسمی هست، خیر؛ چیزی ارسال نشده و اگر چیزی در 
مجلس یا شورای عالی انقلاب فرهنگی در حال بررسی باشد، بنده اطلاع 

ندارم و باید از نمایندگان یا اعضای شورای انقلاب فرهنگی بپرسید.
معدود مسئولان که موجب  اخیر  اظهارات  به سوالی درباره  پاسخ  او در 
التهاب بیشتر در کشور شده اند و اینکه آیا این اظهارات در زمان بررسی 
صلاحیت آن ها اعمال می شود، گفت: معیارهای قانونی روشن است و اگر 
به ما اعلام  قانونی  باشد، از سوی مراجع  قانون  افراد بر خلاف  اظهارات 

می شود و ما در بررسی صلاحیت ها به آن ها رسیدگی می کنیم.
طحان نظیف در پاسخ به سوالی درباره رویکرد شورای نگهبان پیرو اصلاح 
این است که  قانونی مجلس  اختیار  امنیت اخلاقی گفت:  ساختار گشت 
چیزی را اصلاح و تغییراتی در آن اعمال کند؛ لذا در صورت بررسی این 
این شورا  در  مسئله  نگهبان،  به شورای  ارجاع آن  و  مجلس  در  موضوع 

بررسی خواهد شد.
قانون  اصلاح  طرح  وضعیت  آخرین  درباره  نگهبان  شورای  سخنگوی 
انتخابات، اظهار داشت: گویا طرحی در مجلس در این باره در حال بررسی 
است و در کمیسیون شوراها پیشرفت هایی داشته است. ما هم منتظریم و 

علاقه مندیم که سال آینده انتخابات با قانون جدید برگزار شود.
وی همچنین در پاسخ به این که هفته گذشته کمیسیون ماده ۱۰ احزاب 
طرحی  این  از  پیش  است،  کرده  تهیه  را  تجمعات  آیین نامه  پیش نویس 
 ۲۷ اصل  مغایر  را  آن  نگهبان  بود که شورای  شده  تهیه  موضوع  این  با 
نگهبان  شورای  نظر  آیا  آیین نامه  این  ارسال  صورت  در  داد،  تشخیص 
تغییری کرده است، گفت: نسبت به محتوا اطلاعی ندارم، اما اگر آیین نامه 
باشد به شورای نگهبان ارسال نمی شود که البته مراجع نظارتی دیگری از 
اما اگر طرح و لایحه باشد به شورای  جمله ریاست مجلس وجود دارد، 

نگهبان ارسال می شود که ما موظف به اظهارنظر هستیم.

سخنگوی شورای نگهبان:

اصلاح شیوه گشت ارشاد کار مجلس است

وزیر ارتباطات:

در شرایط عادی فیلترینگ نداشتیم؛ 
چون به قواعد پایبند نبودند، در سیاست ها 

تجدید نظر شده است

عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی:

شیوه فعلی کنکور فضای تعلیم و تربیت 
را به شدت مخدوش می کند
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7 مدال نقره و برنز 
حاصل تلاش بوکسورهای 
منطقه جنوب در المپیاد 
استعدادهای برتر کشور

 www.tolounews.com پست الکترونیک: toloudaily@gmail.com                                            آدرس سایت:

نیازمند  کشور  در  برق  کمبودهای  رفع  اینکه  بیان  با  نیرو  وزیر 
تولید  ظرفیت  از  حداکثری  استفاده  برای  گفت:  است،  صرفه جویی 

ارتقای نیروگاه های موجود در دستور کار است.
به گزارش خبرنگار مهر، علی اکبر محرابیان در آئین آغاز اجرا طرح 
اظهار  کنگان  برق  ولت  کیلو   ۴۰۰ ایستگاه  ظرفیت  افزایش  و  توسعه 
داشت: به منظور توسعه تأسیسات برق رسانی در استان بوشهر اقدامات 

گسترده ای صورت گرفته است.
وی اضافه کرد: یکی از طرح های مهمی که امروز شاهد آغاز اجرای 
آن هستیم طرح توسعه و افزایش ظرفیت ایستگاه ۴۰۰ کیلو ولت برق 

کنگان است که نقش مهمی در تأمین برق این منطقه خواهد داشت.
وزیر نیرو رفع ناترازی برق را یکی از برنامه های مهم وزارت نیرو عنوان 
با برنامه ریزی صورت گرفته شاهد اجرای طرح های  ادامه داد:  کرد و 

توسعه صنعت برق در نقاط مختلف کشور خواهیم بود.
وی صرفه جویی در مصرف و مصرف بهینه را مورد تأکید قرار داد و 
بیان کرد: صرفه جویی ۱۰ هزار مگاوات برنامه های مدیریت مصرف از 

هم اکنون برای تابستان ۱۴۰۲ در دستور قرار گرفته است.
از  حداکثری  استفاده  برای  موجود  نیروگاه های  ارتقای  از  محرابیان 

برق  و  نیروگاه های حرارتی  در  توسعه ای  تولید و طرح های  ظرفیت 
افزایش  برای  مصرف  مدیریت  افزود:  و  داد  خبر  تجدیدپذیر  و  آبی 

راندمان و افزایش بهره وری صنعت برق مدنظر است.
طرح افزایش ظرفیت ایستگاه ۴۰۰ کیلوولت کنگان با اعتباری افزون 
بر هزار و ۲۰۰ میلیارد ریال آغاز و این طرح در مدت ۱۲ ماه اجرایی 

خواهد شد. 
از  بهره برداری  و  اجرایی  عملیات  آغاز  منظور  به  نیرو  وزیر  محرابیان 
بوشهر  استان  به  برق  از طرح های صنعت آب و  بازدید  چند پروژه و 

سفر کرد.
بهره برداری از نیروگاه سیکل ترکیبی عسلویه با ظرفیت ۱۵۰۰ مگاوات 
و پست برق ۴۰۰ کیلوولتی درازی شهرستان دشتی از جمله برنامه های 
سفر روز گذشته وزیر نیرو به بوشهر است.همچنین وزیر نیرو از ۲ طرح 
هزار   ۲۸ و   ۳۵ ظرفیت  به  ترتیب  به  سیراف  و  بوشهر  آب شیرین کن 
مترمکعب و سدهای دالکی و دشت پلنگ در شهرستان های دشتستان 
و دشتی بوشهر بازدید کرد.آغاز عملیات اجرایی پست برق ۱۰۰ کیلو 
ولت کنگان و بازدید از طرح های صنعت آب و برق در جزیره خارگ 

از دیگر برنامه های محرابیان در سفر یک روزه به استان بوشهر بود.

وزیر نیرو در بوشهر:

رفعکمبودهانیازمندصرفهجویی

همراه با تحلیل خبر

بانک مرکزی اروپا اظهار کرد که تورم برای سه سال آینده بدون 
تغییر است.

به گزارش ایسنا به نقل از بیزنس، بانک مرکزی اروپا اعلام کرد که 
برای تورم  انتظار  ماه آینده و متوسط  برای ۱۲  انتظار تورم  میانگین 
سه سال آینده بدون تغییر به ترتیب در ۵.۰ درصد و ۳.۰ درصد باقی 

خواهد ماند.
این در حالی است که انتظارات برای رشد درآمد اسمی و مخارج ۱۲ 

ماه آینده همچنین رشد اقتصادی در همین دوره افزایش یافته است.
نرخ  برای  انتظارات  اقتصادی،  برای شرایط  بالاتر  انتظارات  با  مطابق 

بیکاری ۱۲ ماه آینده به ۱۱.۹ درصد کاهش یافت.
در مورد مسکن و دسترسی به اعتبار، مصرف کنندگان انتظارات خود 
افزایش  ۳.۴ درصد  به  آینده  ماه   ۱۲ در  مسکن  قیمت  رشد  برای  را 
دادند در حالی که شاهد افزایش انتظارات برای نرخ بهره وام مسکن 

به ۴.۴ درصد بودند.

بانک مرکزی اروپا:
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